
Föräldrarepresentant möte 24:e november, 2021 
 

Närvarande.  

Ulrika Mårdborg Team 06 

Liselott Skill Team 08 

Sandra Stenfelt Team 09 och Team 10 

Anna Stojanovski Team 10 

Claudia Moise Team 13 

 

Agenda: 

 GP pucken v47 
 GIC v1 
 Uppföljning av föregående protokoll 
 Cafe generella frågor 

 
 
 

Noteringar: 

 

GP pucken v47 

Bemanning är klar och finns upplagd på föräldraföreningen under dokument/GP pucken v47. 
Utskrifter finns i cafet för bemanningen samt kontaktuppgifter till varje lags föräldrarepresentant. 
Om någon inte skulle dyka upp till sitt pass så är det föräldrarepresentanten för det laget som det är 
aktuellt för som ska kontaktas och som får vidta åtgärder.  

Lotterivinster införskaffade. Vi har fått sponsring från Team Sportia via klubbens ordförande Helmut 
som haft kontakt med Team Sportia. Team 11, Marielle har via kontakt bidragit med Bauer artiklar 
och ett antal andra priser. Team 07 via Linda Berntsson har bidragit med 2 stycken Georg Jensen 
boxar. Sandra har varit i kontakt med RexHockey som sponsrar med ett hockeymål. Tack till alla som 
bidragit med vinster till lotteriet. Vi har nu ett bra vinstbord båda dagarna, vi använder också 
överblivna priser från föregående säsong. En del priser kommer att bli över och dessa använder vi till 
GIC v1. Vi har en god ekonomi och fullständig redogörelse för inköp görs efter cupen, då det är några 
sista minuten inköp som har tillkommit.  

 

 

 

 



GIC v1 

Förslag på bemanningsschema har skickats ut. Återkoppling är att det är svårt att bemanna då det är 
många pass och det även är under vardagar då personer jobbar. Vi fortsätter pussla för att få ihop 
det. Uppföljning blir på nästa möte.  

Vi ser över hur många lotteripriser som blir kvar efter GP pucken så vi vet hur mycket som ska 
kompletteras med till GIC lotteriet. Sandra ber om support för hjälp med att inhandla vinster. Hittar 
man något lämpligt så köp, vi behöver inte vänta tills vi kommer närmare GICen.  

 

Uppföljning föregående protokoll 

- Julavslutning?                
Planerad 22/12. Frågan ställd till lagledarrådet om dom kan arrangera då 
Föräldraföreningen har mycket med GP puck och GIC. Inväntar deras svar. 

- Klubbor från Warrior till GP puck lotteri?               
Vi har inte fått någon återkoppling från Warrior ang. sponsring. Vi släpper detta för 
denna gången.  

- Information till lagledarrådet ang. ledarfika vid cup 
 Sandra har haft kontakt med Linda Gittelman som tar upp detta i lagledarrådet. 

- GIC v1 bemanningsschema 
Utskickat till alla lag 

- Inköp för att göra café delen lite mysigare 
Liselott i Team 08 har köpt in blommor, ljuslyktor och batteridrivna ljus. Utgift 
626,50kr som är betalat från Föräldraföreningens konto. 

                 

 

Cafe generella frågor 

- Den veckan man har bemanning i cafet så måste föräldrarepresentanten på helgen gå 
igenom kylskåp för att se vad som blivit för gammalt. Detta sköts inte som det borde av dom 
som bemannar och vi börjar så här så får vi se om vi kan ändra det längre fram. Just 
grönsaker och mejeriprodukter behöver gås igenom. Titta även i kylen ute i serveringsdelen. 
Risifrutti och drickyoghurt kan också ha blivit för gamla.  

- Ulrika tar fram en instruktion om hur det ska se ut vid cuper i försäljningsdelen avseende 
varor. Ex 2 mackor av varje sort, fikabröd etc. Detta som support för lagen som inte haft 
cafet så ofta. 

- Utbudet i cafet diskuterades, önskemål om att utöka med veganskt utbud. Även läkerol och 
tuggummi typ Extra efterfrågas. Ulrika ser över vad som går att köpa in. 

- Fråga även uppkommit om vad ledare respektive domare ska serveras vid matcher. 
Föräldraföreningen gick igenom den instruktion som finns vid kassaapparaten. Vi anser att 
den är tydlig när man läser texten och tittar i matrisen. Med ålderslag menas alla lag utom A-
lag. Kvarstår otydligheter så får vi ta upp frågan igen.  

 

 

 



Punkter att följa upp vid nästa möte: 

- Julavslutning?         ansvarig: Bengt 
- GIC bemanning        ansvarig: alla lag 
- Ekonomisk redovisning från GP puck lotteri    ansvarig: Sandra  
- Instruktion i cafet vid cup, utbud försäljning     ansvarig: Ulrika 
- Utbud cafe, vegansk etc.      ansvarig: Ulrika 

                      
          

 

Nästa möte 7 december kl 18:00. Kallelse skickas ut via föräldraföreningen.   

 

Vid tangenterna, 

Sandra Stenfelt 


